

## 檢測報告

**19-0516-128-01-4**

第1頁, 共3頁

**宜蘭安永樂活股份有限公司**

樣品名稱：健康優鮮鱸魚精

收樣日期：2019/05/16

樣品資訊：有效日期:2020/10/10

檢驗日期：2019/05/16 ~ 2019/05/29

樣品狀態：完整包裝

報告日期：2019/05/29

檢測委託單位：宜蘭安永樂活股份有限公司

檢測委託單位地址：27048 宜蘭縣蘇澳鎮中山路二段 415 號

檢測項目	結果	定量/偵測極限
天門冬胺酸	561.27 mg/100mL	0.5 mg/100g
麩胺酸	1077.86 mg/100mL	0.5 mg/100g
絲胺酸	243.06 mg/100mL	0.5 mg/100g
組胺酸	116.58 mg/100mL	0.5 mg/100g
甘胺酸	1529.95 mg/100mL	0.5 mg/100g
酥胺酸	293.82 mg/100mL	0.5 mg/100g
精胺酸	612.22 mg/100mL	0.5 mg/100g
丙胺酸	837.56 mg/100mL	0.5 mg/100g
酪胺酸	88.31 mg/100mL	0.5 mg/100g
胱胺酸	141.67 mg/100mL	0.5 mg/100g
纈胺酸	201.93 mg/100mL	0.5 mg/100g
甲硫胺酸	173.03 mg/100mL	0.5 mg/100g
苯丙胺酸	222.33 mg/100mL	0.5 mg/100g
異白胺酸	131.72 mg/100mL	0.5 mg/100g
白胺酸	294.97 mg/100mL	0.5 mg/100g
離胺酸	339.63 mg/100mL	0.5 mg/100g
脯胺酸	1121.00 mg/100mL	0.5 mg/100g
色胺酸	11.09 mg/100mL	0.5 mg/100g

 宜蘭安永樂活股份有限公司  
 版權所有

報告簽署人



1. 本測試未涉及檢體抽樣，測試樣品及相關資訊係由委託檢驗者提供，實驗室僅負責檢測分析。本報告僅對該測試樣品有效。  
This test is exclusive of sampling. Tested sample and sample information listed are provided by the applicant. Tentamus only takes charge of sample testing, and this report refers only to the tested sample.
2. 本報告記載事項僅作為參考資料，不得作為任何商業推銷廣告及訴訟用。  
This report is for reference only and cannot be for any commercial purposes or litigation.
3. 本報告經塗改者無效；本報告內容不得部份複製，僅限整份使用。  
This report will be invalid if altered. This report is not permitted to be duplicated in extracts.
4. 檢驗報告僅就委託者之委託事項提供檢驗結果，不對產品合法性作判斷。  
This report states test results in accordance with the applicant's request, and does not judge the legitimacy of the product.

## 檢測報告

**19-0516-128-01-4**

第2頁, 共3頁

**宜蘭安永樂活股份有限公司**

樣品名稱：健康優鮮鱸魚精

收樣日期：2019/05/16

樣品資訊：有效日期:2020/10/10

檢驗日期：2019/05/16 ~ 2019/05/29

樣品狀態：完整包裝

報告日期：2019/05/29

檢測委託單位：宜蘭安永樂活股份有限公司

檢測委託單位地址：27048 宜蘭縣蘇澳鎮中山路二段 415 號

檢測項目	結果	定量/偵測極限
總水解胺基酸	8008.00 mg/100mL	-

~~~以下空白~~~

### 檢測方法：

1. 天門冬胺酸，麩胺酸，絲胺酸，組胺酸，甘胺酸，酥胺酸，精胺酸，丙胺酸，酪胺酸，胱胺酸，纈胺酸，甲硫胺酸，苯丙胺酸，異白胺酸，白胺酸，離胺酸，脯胺酸，色胺酸，總水解胺基酸：

樣品經鹽酸水解後與 OPA 及 FMOC 試劑衍生化後以高效能液相層析儀檢測分析 Amino Acid Analysis Using Zorbax Eclipse-AAA Columns and the Agilent 1100 HPLC, 2000 Agilent Technologies

1. 本測試未涉及檢體抽樣，測試樣品及相關資訊係由委託檢驗者提供，實驗室僅負責檢測分析，本報告僅對該測試樣品有效。  
This test is exclusive of sampling. Tested sample and sample information listed are provided by the applicant. Tentamus only takes charge of sample testing, and this report refers only to the tested sample.
2. 本報告記載事項僅作為參考資料，不得作為任何商業推銷廣告及訴訟用。  
This report is for reference only and cannot be for any commercial purposes or litigation.
3. 本報告經塗改者無效；本報告內容不得部份複製，僅限整份使用。  
This report will be invalid if altered. This report is not permitted to be duplicated in extracts.
4. 檢驗報告僅就委託者之委託事項提供檢驗結果，不對產品合法性作判斷。  
This report states test results in accordance with the applicant's request, and does not judge the legitimacy of the product.

## 檢測報告

**19-0516-128-01-4**

宜蘭安永樂活股份有限公司

第3頁, 共3頁

樣品照片：



1. 本測試未涉及檢體抽樣，測試樣品及相關資訊係由委託檢驗者提供，實驗室僅負責檢測分析，本報告僅對該測試樣品有效。  
This test is exclusive of sampling. Tested sample and sample information listed are provided by the applicant. Tentamus only takes charge of sample testing, and this report refers only to the tested sample.
2. 本報告記載事項僅作為參考資料，不得作為任何商業推銷廣告及訴訟用。  
This report is for reference only and cannot be for any commercial purposes or litigation.
3. 本報告經塗改者無效；本報告內容不得部份複製，僅限整份使用。  
This report will be invalid if altered. This report is not permitted to be duplicated in extracts.
4. 檢驗報告僅就委託者之委託事項提供檢驗結果，不對產品合法性作判斷。  
This report states test results in accordance with the applicant's request, and does not judge the legitimacy of the product.